
Bestyrelsesmøde den 16.01.2018 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Der har været afholdt jagt på Rugaard, hvor der blev 
skudt det ønskede antal, men chancerne var lidt ulige fordelt. Vi skal undersøge 

mulighederne for en jagt på Rugaard næste år, og det gør Carsten og Morten 
Madsen.   

2) Opfølgning på festarrangement 

Morud Forsamlingshus er sat til salg og der er ingen garanti for, at vi kan fastholde 

vores dato oktober. Per har undersøgt muligheden for leje af Veflinge 
Forsamlingshus på den valgte dato i oktober. Der var enighed om, at vi lejer 

Veflinge Forsamlingshus og Per sørger for en lejeaftale. Cocktail har meldt fra 
som orkester, og Nicolaj efterlyste forslag til nyt orkester. 

3) Opfølgning på kommende arrangementer 
Der er rævejagt den 3. februar, hvor Nordfyns Jagtforening dækker bord om 
fredagen, og de sørger for morgenmaden. Steen og Allan henter de gule i Morud, 
som Peter laver i forsamlingshuset.  Der er jagtgudstjeneste søndag den 4. 

februar, hvor Flemming har snakket med Jan Åge og Peter, og de vil gerne 
modtage vildt fra alle bestyrelsesmedlemmer. De vil lave maden i 

forsamlingshuset fredag den 2. februar, så han vil gerne modtage kødet torsdag 
den 1. februar.  

4) Fællesudvalg orientering 
Der har været møde i fællesudvalget, hvor Flemming og Per deltog. Jægeraften 

bliver den sidste torsdag den 22.02.2018, hvor der er en officiel trofæopmåling 
og trofæaften med fremvisning af trofæer. Desuden er der orientering om nye 

jagttider, hvor DJ foretager orienteringen. Næste møde i fællesudvalget er den 
12. Februar. Der er hygiejne kursus den 21. Marts, og det afholdes i Køreladen 
ved Langesø Skovkapel. Hundetræning sker i samarbejde med Bogense Land og 

strandjagtsforening, som vil lave træningen på den gamle boldbane i Grindløse. 

5) Næste møde 
Der planlægges med næste møde tirsdag den 20. marts 2018 kl. 19:00 i 

Køreladen ved Langesø Skovkapel. 

6) Eventuelt. 
Begge skydetrailere står stadig ved Hans Erik, og de skal snart flyttes. Der var 

enighed om at afmelde den ene trailer, og sælge den, da begge lerdue maskiner 
er flyttet til den ene trailer. Der er 14 jagttegns kursister på det nuværende 
hold. Der er et udestående med nogle af vores annoncører, og de ansvarlige 

annoncesælgere skal rykke for betaling. Henrik fortalte om årsmøde i Jægerråd 
Nordfyn, hvor der var orientering om nye jagttider, og nye regler for 

indberetning af udsætninger. Der er krav om kursus for transport af ammunition 
op til 20 kg.  Vi fordelte datoer for de kommende skydninger lørdag den 3. farts 
kl. 11:30 til 16:00, hvor Nicolaj og Frank deltager, og lørdag den 17. marts kl. 

8:30 til 16:00, hvor Martin og Michael deltager. Riffelbanen styres nu af Hans 
Kristian, og Per fordeler datoer på næste møde. Der er udsendt invitation til 

årsmødet i kredsen, som afholdes torsdag den 1. farts kl. 18:30, hvor VVJ har 4 
pladser, hvortil der skal foretages en skriftlig tilmelding. Per koordinerer 

tilmeldingerne. 



Bestyrelsesmøde den 20.03.2018 

2) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Der var rævejagt den 3. februar, hvor jagten forløb 
perfekt, men ingen ræven i såten, dog blev der skudt 4 ræve fra grav. Afholdt 

jagtgudstjeneste søndag den 4. februar, hvor der var tæt på 100 deltagere. 
Jagtmesse med trofæopmåling den 22.02.2018, emnet var udsætningsregler, 
hvor andeudsætningen bliver problematisk. Der blev opmålt 10 dåhjorte, hvor 

de 9 var guldmedalje.  
3) Opfølgning på generalforsamling 

Fredag den 13. april 2018 afholder foreningen generalforsamling i Veflinge hallens 
mødelokaler kl. 18:30 med efterfølgende spisning af bøf med spejlæg. Dagsordenen er 
flg.: 
01. Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslår Preben Svendsen. 

02. Beretning siden sidste generalforsamling 

03. Revideret regnskab til godkendelse. Flemming gennemgik det endnu ikke godkendte 

regnskab. 

04. Indkomne forslag. Skal være formanden i hænde senest en måned før 

generalforsamlingen 

05. Fastsættelse af kontingent til egen forening, p.t. kr. 60,- 

06. Valg af bestyrelsesmedlemmer, på valg er: 

Carsten Hansen, Frank Buthler, Bent Hansen, Peter Quist (ønsker ikke genvalg), Lars K. 

Hansen, Hans Erik Hansen (fratrådt) og Martin Stjernholm Andersen. 

07. Valg af 2 suppleanter: Michael Nielsen og Kenneth Christensen blev valgt i 2017, men 

de er allerede indtrådt i bestyrelsen. Peter Quist vil gerne fortsætte som suppleant, og 

Kenneth undersøger. 

08. Valg af 2 revisorer og 2 revisorsuppleanter 

      Revisorer: Jan Åge Nielsen og Morten W. Nielsen. 

      Revisorsuppleanter: Torben Hansen og Nils Bendixen 

09. Eventuelt 

Flemming køber lodder til kokkejagt, og Per vil gerne have bestyrelsen møder kl. 18:15. 

4) Opfølgning på kommende arrangementer 
Hygiejnekursus afholdes den 21.03.2018 i Køreladen, hvor Flemming og Per 
hjælper. 

Bukkebrækker holdes den 16. Maj i Køreladen, og Carsten undersøger 
mulighederne for en partner til det praktiske. De sidste detaljer aftales på næste 

møde. 

5) Opfølgning på skydevogn 
Lars K. Vil gerne lægge hus til opmagasinering af skydevognen 



6) Næste møde 
Der planlægges med næste møde mandag den 7. Maj 2018 kl. 19:00 i 

Køreladen. 

7) Eventuelt. 
Der var 50 deltagere i Nordfyns Hjortelaug, hvor års samlingen forløb roligt. 

Desuden har der været møde i hjortegruppe Fyn, hvor der var 40 deltagere. Der 
er flere steder hovedvægt i afskydning af hjorte på Fyn, og det er specielt galt 

på Nordfyn. På NFC er der blevet opsat ekstra container, og der er lavet flere 
udbedringer, samt nye kantinefolk Joachim og Simon. Pasningstider på NFC: 
18.04.2018 Kenneth og Frank; 02.05.2018 Martin, Lars M.; 13.06.2018 Per, 

Rune / Poul Skov; 27.06.2018 Bent og Frank; 28.07.2018 Rune / Poul Skov, 
Henrik; 08.08.2018 Lars K. H., Rune / Poul Skov; 09.05.2018 Carsten, Lars, 

Henrik, Bent. 30.08.2018 Michael, Lars K. H., Bent, Henrik, Kenneth. Der er 
møde på riffelbanen 21.03.2018, hvor datoer for 2018 fastlægges. Der er 36 
hunde tilmeldt til hundetræning i Grindløse. Den 21. April kl. 9 er der riffel / jagt 

skydning i Nr. Esterbølle. Til årsmødet i kreds 5 den 1. Marts var der kun 
deltagelse af Henrik, selvom vi havde mulighed for 4 deltagere. Nicolaj arbejder 

videre med musik til jagtfesten i oktober 2018. 



Bestyrelsesmøde den 28.05.2018 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Bukketræf med godt fremmøde, men kun 1 buk på 
paraden. Lars Møllgaard er bortgået, og foreningen bidrog med musik i kirken, 

mens bestyrelsen havde samlet ind til en krans. Lars M. er blevet erstattet af 
Peter Quist i bestyrelsen. NFC arbejder fortsat på jordkøbet hos Gyldensteen. 

Både Michael og Kenneth har bestået skydeleder eksamen – tillykke. 

2) Konstituering og udvalg 
Formand: Per Bo Sørensen   Næstformand: Carsten Hansen  
Kasserer: Flemming Møllgaard Sekretær: Frank Buthler  
Jægerråd: Henrik Demant  Hjortelaug: Carsten Hansen 
NFC: Bent T. Hansen og Henrik Demant 
Flugtskydningsudvalg - Varetager: NFC.  
Bent T. Hansen, Lars Hansen, Kenneth Christensen, Michael Nielsen, Martin 

Stjernholm Andersen, Henrik Demant.  
Riffeludvalg – Varetager: Nørre Esterbølle, Lejbølle, Combiskydning  
Martin S. Andersen, Peter Quist, Flemming Møllgaard, Per Bo Sørensen. 
Medieudvalg - Varetager: Hjemmeside, blad, annoncer, foreningsmeddelelser  
Per Bo Sørensen, Flemming Møllgaard, Nicolaj H. Buthler, Michael Nielsen og 

Frank Buthler  
Faunaudvalg - Varetager: Rævejagt, rævegrave, vildtager. 
Carsten Hansen, Henrik Demant, Bent T. Hansen, Kenneth Christensen. 
Arrangementudvalg - Varetager: Bukketræf, foredrag, familie, fest, 
jagthornsblæsning. 
Hele bestyrelsen. 
Fællesudvalg - Varetager: Samarbejde med øvrige jagtforeninger  
Per Bo Sørensen, Flemming Møllgaard, Carsten Hansen, Frank Buthler. 
Skydevognsudvalg - Varetager: Udlejning af skydevogn, Vilde duer  
Carsten Hansen, Kenneth Christensen, Lars Hansen, Henrik Demant. 
Nyjægerudvalg - Varetager: initiativer omkring nyjægere, jagttegnskursus 
Martin S. Andersen, Flemming Møllgaard, Kenneth Christensen, Michael Nielsen. 

Hundeudvalg – Varetager: Hundetræning  
Carsten Hansen, Peter Quist. 

3) Persondataforordning 
Vi skal have styr på vores anvendelse af personoplysninger, og der er sendt SMS 

til alle medlemmer der er oprettet i vores SMS system. Der afholdes møde med 
Flemming, Per og Frank, hvor vi laver procedure beskrivelse, der gennemgås på 

det næste bestyrelsesmøde.  

4) Opfølgning på kommende arrangementer 
Den 27.08.2018 er der skydning i Rue, og Frank søger tilladelse ved Kommunen. 
Der er jagtfest den 6. Oktober i Veflinge forsamlingshus. Der er jagt på Rugaard 

den 16.12.2018, og tidspunktet kommer senere. Der er maks. 16-18 deltagere, 
og 1500 pr. Plads. Jagtmessen er planlagt til den 28.02.2019, hvor Søren Ryge 

er trækplaster. 

5) Næste møde 
Der planlægges med næste møde torsdag den 6. September 2018 kl. 18:00 i 

Køreladen. 

6) Eventuelt. 
Henrik vil gerne stille et forslag til næste generalforsamling, hvor vedtægterne 



skal ændres, så vi fremadrettet afskaffer støttemedlemmer. Henrik husker, at vi 
får det på dagsordenen. Henrik opfordrede til en større omhyggelighed vedr. 

Ajourføring af hjemmesiden, hvor der er gamle oplysninger.  Der arbejdes med 
nye arealer til lokal flugtskydning. Carsten orienterede om møder vedr. En fælles 

indstilling til en jagttid på dåvildt. 

 

  



Bestyrelsesmøde den 06.09.2018 

 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Bukketræf var godt besøgt med godt 40 deltagere, 
men kun 1 buk, Det gav et overskud på 465 kr. Der har været afholdt skydning I 

Rue med 15 deltagere, og 33 skudte serier. Der er kommet nye jagttider på 
dåvildt i 2018.  

2) Nyt blad 
Frank rund delte udeståender på både blad og annoncer. Deadline for 
tilbagemelding er den 30.09.2018. Der er aftalt jagttegns undervisning med 
Svend Knudsen med start torsdag den 1. november 2018 på Søndersø skolen.  

3) NFC 
Henrik orienterede omkring de seneste aktiviteter, hvor oprydningen var sidste 

aktivitet. Køb af jorden er endnu ikke gennemført, hvor der laves en ny leje 
kontrakt, som forventes at komme på plads I nærmeste fremtid. Køb af jorden 
er har et problem med landbrugs pligt, og her skal vi have en dispensation. En 

løsning kunne være en (rullende) lejekontrakt over en længere periode. Vi er 
blevet spurgt om at lodde stemningen omkring en ændring af ejerforholdet af 

NFC, så det kun er de 3 tilbageværende jagtforeninger, der står som ejere. Der 
var tilslutning til forslaget I bestyrelsen, og Henrik kontakter Steen Thomsen.  

4) Fællesudvalg 

Der har været møde i fællesudvalget, hvor Flemming og Per deltog. Per 
rundsender referat fra mødet. Jagtmessen bliver den 28. februar 2019, hvor 

Søren Ryge bliver trækplasteret, og det er på plads. Rævejagt / regulering 
planlægges af Carsten fra vores bestyrelse, og indtil videre er der den 9. februar 
2019. Jagt på Rugaard er den 16. December og det koster 1500 kr. Der er 

oprettet en ny fælles konto I Nordfyns Bank, med tilslutning til MobilePay. Næste 
møde er aftalt til den 25. Oktober.  

5) Kommende arrangementer 
Jagtfest i Veflinge Forsamlingshus lørdag den 6. oktober 2018. Der er aftalt 
møde med Peter på mandag, omkring de praktiske detaljer omkring maden 

(kronvildt). Der er underskrevet en lejekontrakt med Veflinge Forsamlingshus, 
musik er bestilt, pasning af baren er på plads, der er en godkendt spiritus 
bevilling. Hvis der ikke er over 60 tilmeldte den 23. september, så har 

festudvalget bestyrelsens opbakning til en aflysning. NFC 
repræsentantskabsmøde tirsdag den 9. oktober 2018 kl. 19:00 i NFC klubhus. 

Jagttegnsundervisning starter den 1. november 2018.  

6) Næste møde 
Der planlægges med næste møde fredag den 23.  November 2018 kl. 18:00 ved 
Kenneth (han bliver snart 40 år). 

7) Eventuelt. 
Henrik orienterede fra Jægerrådet, der holder årsmøde torsdag den 17.01.2019 
kl. I Særslev kl. 19. Der er fortsat lidt uro i kredsen, hvor Kerteminde og Nyborg 

er uden for kreds samarbejdet. Formanden har trukket sig fra posten, og 
næstformanden er nu fungerende formand. Kerteminde har fået afslag på 

ansøgning omkring tilskud til Fjordens dag, og det er uforståeligt for os. Lars har 
skydevognene stående og begge trailere er fortsat registreret, hvor Lars 
gemmer registreringsattesterne.  


